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TISKOVÁ ZPRÁVA ZE DNE 28.3.2018/14:00 HODIN 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Zástupci odborů se sešli v prostorách Vzdělávacího institutu Krajské zdravotní 

V prostorách Vzdělávacího institutu Krajské zdravotní, a. s., v ústecké Masarykově nemocnici proběhla ve 

čtvrtek 22. března 2018 krajská konference Odborového svazu zdravotnictví a sociální péče ČR (OSZSP). 

Pozvaní delegáti z celého Ústeckého kraje se schází v Krajské zdravotní, a. s., dvakrát do roka. 

Účastníky konference pozdravil v úvodu předseda představenstva Krajské zdravotní, a. s., Ing. Jiří Novák. 

„Jsem rád, že jsem dostal tu čest vás pozdravit na půdě naší společnosti. Krajská zdravotní již čtvrtým rokem 

hospodaří v kladných číslech. Po předchozích letech se jedná o velký úspěch a zároveň je to pro nás do 

příštích let velmi zavazující, jelikož chceme v tomto trendu pokračovat. V našich nemocnicích máme pro 

následující období připraveno několik investičních akcí. Za největší projekt se dá považovat dostavba 

operačních sálů v ústecké Masarykově nemocnici, na které při tehdejší výstavbě areálu na Bukově nezbyly 

finanční prostředky. V pondělí 19. března jsme o tomto záměru hovořili s ministrem zdravotnictví České 

republiky Adamem Vojtěchem a předali mu žádost o finanční podporu,“ uvedl předseda představenstva 

Krajské zdravotní, a. s., a zároveň zástupce odborů ujistil, že kromě investic do majetku je cílem vedení 

společnosti pravidelně navyšovat mzdy všem zaměstnancům. 

„Krajská zdravotní je jedna z mála a jedna z prvních v České republice, která mzdy navýšila každému ze svých 

zaměstnanců, a to hned od 1. ledna nového roku. Pro letošní rok dělá toto navýšení v naší společnosti více 

než 450 milionů Kč, kdy z toho 280 milionů tvoří jen tarify. Na závěr všem zaměstnancům Krajské zdravotní 

prostřednictvím vás, zástupců odborů, děkuji za jejich práci,“ dodal Ing. Jiří Novák. 

Generální ředitel Krajské zdravotní, a. s., Ing. Petr Fiala všechny přítomné seznámil s aktuálními plány do 

budoucna. „Budeme nadále rozvíjet služby pro obyvatele Ústeckého kraje, kdy po zachování komplexní 

onkologické péče v našem kraji, na kterém má zásadní zásluhu nové představenstvo společnosti v čele s jeho 

předsedou Jiřím Novákem, chceme postoupit dál, získat statut komplexního kardiovaskulárního centra a 

současnou kardiologickou kliniku rozšířit o kardiochirurgii. Žádost jsme opakovaně předali třem ministrům 

zdravotnictví, naposledy do rukou současného ministra Adama Vojtěcha při jeho návštěvě Krajské zdravotní. 

Miliarda a půl pro letošní rok je plán pro stavební akce a obnovu přístrojové techniky s využitím všech 

dostupných dotačních prostředků. Ale já říkám, že letos naše společnost investuje prakticky dvě miliardy, 

jelikož finanční prostředky vložené do navýšení mezd zaměstnanců jsou přece také investice,“ řekl Ing. Petr 

Fiala.  

Ing. Ivana Břeňková, místopředsedkyně OSZSP ČR, poděkovala předsedovi představenstva a generálnímu 

řediteli za účast na konferenci a podporu odborovým organizacím působícím v Krajské zdravotní, a. s. „Velmi 

nás těší, že se Krajská zdravotní zavázala k pravidelnému nárůstu mezd u všech svých zaměstnanců, ačkoliv 

pro takto velkou společnost jsou to nemalé finanční prostředky. Zároveň chci poděkovat celému vedení 

společnosti, že nám zde v prostorách vzdělávacího institutu umožňuje pořádat pravidelně tato setkání,“ 

uvedla Ing. Ivana Břeňková. 
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